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Redactie 

Frans Metsers 

Tel: 06 4357 9635 
fmetsers@gmail.com 
www.kbo-oss-ussen.nl 

Beste KBO leden, 

- Dansen zaterdagavond- Interview met DJ Jo - 

Voor de promotie van de gezellige 

dansavonden op zaterdag in De Hille 

hebben we onze 3 diskjockeys 

geinterviewd om te horen waar zij hun 

inspiratie vandaan halen en hoe zij de 

dansavonden ervaren. Als tweede het interview met Jo van 

Leur op pagina 3-5. 

Nieuwbouw Wijkcentrum+Loovelt  11mei, 19.30uur 

Ter informatie: De plannen van BrabantWonen en de 

Gemeente voor een nieuw wijkcentrum in Oss Noord-West 

(ter vervanging van De Hille en De Bonte Hoef) en de 

nieuwbouw van het verzorgingshuis Loovelt worden in de 

Raadsvergadering van 11 mei ter goedkeuring voorgelegd. 

Fietsen – woensdag 17 mei / 21 juni - 13.00 uur 

Van april t/m september is er een georganiseerde 

fietstocht met gids op elke 3e woensdag van de maand. De 

route bedraagt zo’n 35 tot 40 km met halverwege tijd voor 

een bakje koffie of zo. Iedereen is welkom en het is gratis. 

Verzamelen bij de ingang van wijkcentrum De Hille om 

13.00 uur. 

S.v.p. uw emailadres doorgeven aan KBO-Ussen 

Voor optimale communicatie met onze leden willen wij de 

leden bij deze vragen om een mailtje te sturen met “naam 

en adres” naar emailadres “ranapepi@icloud.com”.  

Bij voorbaat dank namens het KBO-Ussen bestuur. 

 

Geplande 

evenementen: 

Fietsen: 

Wo 17 mei 13.00 uur 

Wo 21 juni 13.00 uur 

Jaarlijks reisje: 

Nog niet bekend 

Activiteiten: 

Wijkcentrum De Hille 

Jokeren / Rikken: 

Ma 13.30 – 16.30 uur 

Di 19.30 - 22.30 uur 

Line dance: 

Woensdag om de 2 weken 

9.00 - 12.00 uur 

Biljarten: 

Maandag t/m vrijdag 

13.00 - 17.00 uur 

Dansavond: 

Zaterdag 

20.30 - 24.00 uur 

Wijkcentrum De Bonte 

Hoef 

Remiën (van KBO Ussen): 

Donderdag 

19.30 - 22.30 uur 

mailto:fmetsers@gmail.com
http://www.kbo-oss-ussen.nl/
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Wijkbus + Babbeltrucs & internet criminaliteit - terugblik  

20 April hebben we een nuttige voorlichtingsbijeenkomst gehad van 

Rien over de Wijkbus (rijdt met vrijwilligers in wijken Ussen en de 

Ruwaard voor slechts € 1,20 per rit; pasje kost eenmalig € 3,80),  

en Arnold van KBO-Ussen over Babbeltrucs & internet criminaliteit 

– hoe je simpel kunt worden opgelicht aan de deur, via email en via WhatsApp . Dit 

gaat soms wel heel geraffineerd m.b.v. kinderen en zogenaamde politie. 

Info Wijkbus: https://www.oss.nl/inwoners/openbaar-vervoer/wijkbus.htm 

Heren hartelijk bedankt voor de duidelijke voorlichting. 
 

Paasbingo – Terugblik 

De door KBO-Ussen georganiseerde Paasbingo op woensdag 5 april 

in De Hille was weer een fantastisch en sfeervol gebeuren.  

Er waren een kleine honderd bingo-ers op afgekomen. De mooie 

prijzen werden in 10 ronden verdeeld en ook in de aansluitende 

loterij werden vele mooie prijzen in de wacht gesleept. Met dank aan 

quizmaster Arnold voor de organisatie en het vele werk, aan Lina voor het 

verzamelen van de vele prijzen en de vele vrijwilligers voor hun inzet. 
 

Algemene leden vergadering – Korte samenvatting 

Woensdag 12 april heeft de jaarlijkse ALV (Algemene 

leden) vergadering plaats gevonden. Er waren 23 leden 

aanwezig en 5 afmeldingen. De wijzigingen van de 

Statuten van KBO-Ussen van het jaar 2000 naar de 

huidige tijd zijn goedgekeurd. Het financieel verslag 2022 en de begroting 2023 

zijn in orde bevonden door de kascontrolecommissie (Arie Dietz en Geert van 

Uden), met dank aan de penningmeester. Er is een nieuwe kascontrolecommissie 

benoemd (Geert van Uden, Leo Burrekers). Bestuursverkiezingen: Gré van Langen 

is aftredend en herkiesbaar. Maarten Bijveld is al een aantal maanden actief 

binnen het bestuur en Frans Metsers sinds december 2022 als interim-

voorzitter. De leden zijn akkoord met de herbenoeming van Gré en de benoeming 

van Maarten als bestuurslid en Frans als voorzitter. Vanuit het bestuur wordt er 

nog gewerkt aan het Jaarlijks reisje. Tijdens de rondvraag waren er vragen en 

aanbevelingen aangaande het extra promoten van de Dansavond op zaterdag, en 

over de consequentie van de nieuwbouw van De Hille m.b.t. het mogelijk 

samengaan van KBO-Ussen en KBO-H.Hart/Vlaskhoek. 

Een kopie van het ALV verslag kan worden opgevraagd bij de secretaris. 

https://www.oss.nl/inwoners/openbaar-vervoer/wijkbus.htm
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Dansen Zaterdagavond – Interview met Diskjockey Jo van Leur 

“De langst draaiende diskjockey van Ussen.” 

 

 

 

 

 

 

 

Jo van Leur mrt. 2023 

Kun je wat vertellen over jezelf, je beroep je hobby’s? 

“Ik ben Jo van Leur, van beroep timmerman. Een echte Ossenaar, geboren en 

getogen. Ik ben er eentje van het grootste gezin van Oss, dat is mijn achtergrond. 

Mijn hobby’s zijn o.a. voetbal, biljarten en vooral muziek.” 

Waarom ben je diskjockey geworden? 

“Vroeger was Kees Strik de voorzitter van de KBO en die kende mijn schoonvader. 

Eigenlijk ben ik door mijn schoonvader begonnen als dj bij De Hille. Hij vroeg het 

mij maar ik had nog wel een week of zes nodig om aan dat idee te wennen. Vanaf 

1990 ben ik nu diskjockey in De Hille. Ja, dat is al best een hele tijd maar ik doe 

het nog steeds heel graag. Ik heb de glorietijd meegemaakt van de KBO-

dansavonden in De Hille. Toen ik begon waren er vijftien bezoekers op de 

dansvloer. Een jaar later waren er dat al tachtig. En nóg een jaar later waren dat 

er al honderdveertig. Dansen zat die mensen in hun bloed, ze waren er mee 

opgegroeid en er was ook niks anders te doen. Nu wordt er gewoon minder gedanst, 

het is een andere generatie. Maar voor de mensen die wél komen wil ik er een leuke 

gezellige avond van maken.” 

Wat voor muziek draai je zoal op zaterdagavond in De Hille? 

Ik draai eigenlijk alles: de foxtrot, de tango, polka, veleta, mazurka, de wals, line-

dansen. Altijd dansmuziek want daar komen de mensen voor.  

Wat is je favoriete muziek of artiest?  

“Het meeste wat ik draai is Nederlandstalig. Frans Bauer, en Marianne Weber 

hebben veel mooie foxtrots of Engelse walsen. Ook Jannes, Vader Abraham, Corry 

en de Rekels of Boney M. Persoonlijk gezien ben ik een echte Elvis Presley-fan 

maar die draai ik niet in De Hille maar hier thuis. 

 



 

   

Mei 2023 – 18e jaargang – Nieuwsbrief  Pagina 4 van 4 

   
 

Verzamel je ook muziek? 

“Ik heb ik weet niet hoeveel gigabyte aan muziek. Ik heb ook nog een aantal 

koffers vol met cd’s liggen. Voor De Hille maak ik zelf cd’s die ik dan meeneem. Ik 

draai nog steeds met cd’s. Soms haal ik ook muziek van de computer en zet die op 

een cd zodat het de KBO .niets kost. Je krijgt er steeds meer handigheid in.” 

Moeten de bezoekers aan De Hille oordopjes in doen? 

“Wat mij betreft niet, nee. De muziek staat niet te hard. Ik houd er echt rekening 

mee dat mensen er geen last van krijgen. Het geluid blijft in De Hille en de buurt 

heeft er geen last van. We hebben nog nooit klachten gehad op zaterdagavond.” 

Wat maakt muziek zo speciaal voor jou? 

“Zonder muziek zit hier een andere Jo. Ik ben er elke dag mee bezig. En niet alleen 

oude muziek maar ook van nu. Ik heb soms eerder een cd met nieuwe muziek dan 

de muziekhandelaren. Vaak via internet en dan vooral YouTube. Ook van Duitse 

muziek ben ik een liefhebber. Het zijn vaak goede en gezellige dansnummers.” 

Wanneer is de zaterdagavond geslaagd? 

“Wanneer de mensen tevreden naar huis gaan, ben ik ook tevreden. De mensen die 

komen gaan ook echt tevreden naar huis. Het zou fijn zijn als er meer aanwas zou 

komen. Corona heeft er echt geen goed aan gedaan. Hopelijk komt men snel weer 

terug zoals eerst.” 

Laatste vraag: Waarom moeten de mensen op zaterdagavond naar De Hille? 

“De mensen willen er graag even uit zijn. De mensen vragen mij: Wat moeten we 

doen als er geen dansavond is? Waar moeten we dan naar toe? Mensen uit 

Kerkdriel, Vorstenbosch of Cuijk komen gewoon dansen in Oss. Er is nergens iets 

te doen voor hen. Vroeger als het kermis was, zat de danstent vol. Op de kermis 

was niks te doen. De mensen hadden toen gewoon méér met dansen dan nu.  

Ik ben blij dat ik voor zoveel mensen iets kan betekenen.” 

 

Dankjewel, Jo 
 

 

 

 

 

 

Het volgende ‘tUssendoortje / ONS 

ontvangt u in de week van 23 mei - week 21 

 
 


